
 

 
 

M 2 
Motie - aantrekken nieuwe BOA’s 
 
Gemeenteraad van Stichtse Vecht in vergadering bijeen op 2 en 3 oktober 2018. 
 
 
Constaterende 
 

- Dat met name Breukelen de laatste tijd veel overlast te verduren heeft.  
- Dat veel bewoners het idee hebben dat zowel de politie onderbemand is en er te 

weinig BOA’s zijn om adequaat te tegen deze overlast op te treden. –  
- Dat daarnaast de PVV kennis heeft genomen van het voornemen van het college 

van Stichtse Vecht om één BOA aan te trekken. 
 
Van mening 
 

Dat het extra aantrekken van één BOA nauwelijks “zoden aan de dijk zet”, zeker 
gezien het oppervlak van Stichtse Vecht. 

 
Verzoekt het college 
 

De beoogde jaarlijkse € 250.000,- voor de “Routekaart duurzaamheid” in te zetten om 
een maximaal aantal BOA’s aan te nemen. 
 

en gaan over tot de orde van de dag. 
 
Wim Ubaghs 
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